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Takk for muligheten til å spille inn på kommuneplanens arealdel 
 
Tyrving IL mener forslaget til kommuneplanens arealdel ivaretar våre interesser. Vi er svært positive til at 
arealplanen sikrer bevaringen av idrettsarealene på Kadettangen, men vil påpeke at arealet hvor 
klubbhuset står er fargemarkert som naturområde, turdrag, friområde og park i dokumentet. Dette 
representerer i følge en dialog med saksansvarlige i kommunen ingen endring fra dagens regulering, men 
kommunen gjøres likevel oppmerksom på at klubbhusene må ivaretas. Dette aktualiserer anmodningen 
vi har fremmet tidligere om 40-års vederlagsfri leieavtale for klubbhus-tomten. Det vil gi Tyrving IL 
forutsigbarhet og styrke vårt arbeid for å gi gode tilbud til barn og unge i Bærum. Gitt at idrett i form av 
bane, klubbhus osv skal ha en naturlig plass på Kadettangen også i fremtiden, bør fargekoden brukt i 
dokumentet vurderes endret for å signalisere dette. 
 
Beste hilsner, Svein
Svein Stølen
Styreleder Tyrving IL
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